
Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Dzień dobry, minęła godzina 16:00, rozpoczynamy nasze obrady. Chciałem Państwa wszystkich 

bardzo serdecznie przywitać. Chciałem powitać tutaj Panią Dyrektor Gnacik z Miejskiego Centrum 

Oświaty, Panią Katarzynę Książek z Wydziału Innowacji i Inwestycji, Pana Marcina Staniczka 

Dyrektora MOSiR-u Tychy. Również jest z nami Pan Piotr Szczepanik z AUKSO. Witam Radnych, 

witam wszystkich gości. No i rozpoczynamy nasze obrady, czyli jakby punkt pierwszy mamy za sobą. 

Co do porządku obrad otwieram to posiedzenie, porządek obrad. W porządku obrad mamy jedną 

zmianę.  Na wniosek Pani Dyrektor Gnacik z MCO. Chciałem w punkcie 6 a wprowadzić punkt pod 

tytułem w sprawie zamiaru przekształcenia  Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Tychach  

z siedzibą przy ulicy Andersa numer 16 poprzez przeniesienie siedziby na ulicę Edukacji numer 102  

w Tychach, to jest taka kosmetyczna zmiana, która dotyczy zmiany adresu Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej, i zaproponuję to jako punkt 6 a, skoro jest zmiana w porządku obrad to Radni muszą 

to przegłosować, a przynajmniej powinni. Kto z Państwa jest za zmianą w porządku obrad? 

Jednogłośnie, dziękuję bardzo. Przechodzimy do następnego punktu. Następnym punktem to stan 

infrastruktury sportowej, przebudowy, rozmawialiśmy a, jeszcze mamy, przepraszam, przyjęcie 

protokołu z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu w dniu 13.06.2023. Protokół był do wglądu  

w Biurze Rady Miasta. Czy mają Państwo jakieś uwagi do protokołu? To przyjmujemy protokół  

w głosowaniu. Kto z Państwa jest za? Jednogłośnie, dziękuję. I teraz już przechodzimy do punktu,  

o którym wspomniałem wcześniej, to jest stan infrastruktury sportowej, potrzeby, rozmawialiśmy 

kiedyś o budowie hali sportowej, dostaliśmy obszerny materiał, właśnie z tychże, w tym temacie jest  

z nami Pani Katarzyna Książek, jest z nami Pan Dyrektor Marcin Staniczek. Kobiety mają 

pierwszeństwo. Proszę o... 

Wydział Innowacji i Inwestycji Katarzyna Książek 

Dziękuję, budowa sali gimnastycznej wraz z zapleczem szatniowo sanitarnym i trzema (niewyraźne) 

przy ulicy Cmentarnej. roboty idą (niewyraźne), także… 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Czy chcecie, otwieram dyskusję w tym punkcie, Pani przedstawiła. Czy Państwo macie jakieś pytania 

do Pani? Proszę bardzo, to może Pan Marcin Staniczek. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Otrzymali Państwo, Państwo Radni otrzymaliście sprawozdanie (niewyraźne) infrastruktury sportowej. 

Nie będę się powtarzał, ale sami widzicie, że ilość remontów, które miasto zrobiło, bo to nie tylko robił 

MOSiR. Miasto jest tak podzielone, że drobne remonty robi sam MOSiR, remonty większe robi 

Wydział Remontów, inwestycje, robi Wydział Inwestycji. Wszystkie obiekty nasze posiadają certyfikaty, 

a więc ostatnie zmiany, które w tym jest, że stan ogólny obiektów oceniamy jako dobry, nadają się do 

eksploatacji i nasze obiekty są regularnie kontrolowane przez instytucje zewnętrzne, między innymi 

przez Państwową Straż, przez Sanepid, przez UDT, PIP, Urząd Marszałkowski, Wody Polskie, 

Państwową Straż Pożarną, Policję. Kontrole nie wykazują nieprawidłowości, obiekty są dopuszczane 

do użytku. A jeżeli te nieprawidłowości powiedzmy ujawniają, no to wtedy powiedzmy wcześniej czy 

później zgodnie z załóżmy z jakąś decyzją, zgodnie z jakimś protokołem wykonujemy my sami albo 

Urząd Miasta. Wszystkie te obiekty w tym sprawozdaniu moim podzieliłem jakby na trzy części, to są 

te główne obiekty. Myślę tutaj o Paprocanach jako główny obiekt letni, jak stadion zimowy, jak i kryta 

pływalnia, która w zasadzie na dzień dzisiejszy na dzień dzisiejszy to jedyny obiekt, który w zasadzie 

otwarty jest 22 lata temu, został wyremontowany i na dzień dzisiejszy test pierwszy obiekt, który 

nadaje się do całkowitego remontu, do całkowitej przebudowy, wejścia myślę tutaj o samym hotelu, 

sposobie załóżmy funkcjonowania, pozostanie trybuna, sposobu filtracji wody i tak dalej i tak dalej. 

Pozostałe obiekty to są te, na których pracownicy są od 6:00 do 22:00, i to jest kompleks sportowy 

Paprocany, obiekty sportowe ulicy Katowickiej 241, obiekty przy ulicy Edukacji (niewyraźne), obiekt 

sportowych przy ulicy Brzozowej 2, obiekt sportowy przy placu Zbawiciela 2, boisko do golfa, obiekt 

sportowy Moje Boisko Orlik 2012 ulica Borowa, obiekt sportowy Moje Boisko Orlik 2012 Wejchertów  

i Zespół Boisk Piłkarskich przy ulicy Andersa 22, hala sportowa i Arena Lekkoatletyczna. Druga i ta 

trzecia część. I tam też podałem jakie tam zostały zrobione remonty, remonty i naprawy. Trzecia część 
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obiektów to są te, które są dozorowane tylko dwa razy w tygodniu, w poniedziałki i piątki, a więc 

przygotowane na weekend i po weekendzie, po weekendzie są są sprzątane. I to jest boisko i plac 

zabaw przy ulicy Paprocańskiej, boisko wielofunkcyjne i siłownia przy ulicy Gilów. Boisko 

wielofunkcyjne Zawilców, Przejazdowa,  Paprocańska, Nałkowskiej i Cielmickiej. Przepraszam, że 

czytałem te wszystkie obiekty, ale jest tyle, że chciałbym żeby też Państwo się powiedzmy 

przynajmniej na koniec kadencji z nimi zapoznali. Co do inwestycji, co do inwestycji Pani Książek była 

tutaj dość, powiedzmy taka skąpa w informacji, bo sami Państwo uchwalili tutaj powiedzmy 

(niewyraźne) naszą, która się nazywa strategia rozwoju sportu Miasta Tychy na lata 2021-2025.  

I inwestycje, które tutaj powiedzmy, bo to jest punkt 2, utrzymanie istniejącej istniejącej infrastruktury, 

rozwój infrastruktury sportowo rekreacyjnej, i na dzień dzisiejszy, i na dzień dzisiejszy to jest na stronie 

73, jak Państwo by chcieli załóżmy zerknąć w zasadzie wszystkie punkty, które tutaj uchwaliliście, są 

realizowane, bo do końca 2023 roku miała być modernizacja i rozbudowa funkcjonujących już  

w Tychach kluczowych obiektów sportowych, i tak do 2021 roku miało być opracowanie projektu 

realizowanych prac dla krytej pływalni. To akurat robi Wydział Remontów i taki projekt mamy. Projekt 

remontu krytej pływalni będzie wpisany na lata 2024-2025, to jest duży remont, remont, który będzie 

według moich ocen powiedzmy, to jest w granicach powiedzmy 30 000 000 czy nawet większy to 

będzie przebudowa całej, powinna być przebudowa całej krytej pływalni. W związku z tym ona też 

powinna być, będzie wyłączona, bo jak remont będzie, to jest w granicach powiedzmy 2 lat co 

najmniej. Potem do końca 2022 roku drugiego roku jest opracowanie projektu realizacji przy 

modernizacji hali sportowej. I tutaj przede wszystkim w tym roku nie udało nam się, to też robił  

Wydział Remontów, nie udało nam się zrobić przetargu na wyremontowanie podłogi, myślę tutaj  

o posadzce, myślę tutaj o tych klepkach drewnianych, z powodu firmy, która powiedzmy wygrała 

przetarg, podpisała umowę, ale nie była w stanie nam wcześniej powiedzieć, powiedzmy, jakie nam 

dostarczy drewno, jaki parkiet także myśmy musieli odstąpić. Z tego co wiem, firma powinna zapłacić 

50 000 kary. Ale drugi punkt już tutaj, jak myślę tutaj o wentylacji odbywa się to już teraz, sam system 

podróżny sterowania do końca roku jeszcze powinien być zrobiony, powinien być system DSO, myślę 

tutaj o tym alarmowym, i w międzyczasie szykujemy się także do modernizacji oświetlenia. Do końca 

2024 roku  Doposażenia istniejących obiektów sportowych, myślę tutaj o wymianie oświetlenia i to 

było na ulicy Edukacyjna, Andersa, to już zostało zrealizowane. Do końca 2025 roku mieliśmy 

zwiększenie wydatków na utrzymanie i remonty istniejących obiektów. To było utrzymanie tempa 

wzrostu, wydatki na utrzymanie i remonty obiektów sportowych do tempa wzrostu popularności sportu 

i to jest realizowane, także to mogę powiedzmy poświadczyć, ale sami Państwo śledzicie budżet, który 

uchwalacie, że te pieniądze po prostu z roku na rok są coraz większe. A więc środki na remonty czy 

na inwestycje, po prostu one są zwiększone i zdecydowanie trafiają do tych obiektów, które są jak 

najbardziej wykorzystywane. Do końca 2025 roku budowa boiska sportowego z naturalną  

i podgrzewaną murawą, Pani Naczelnik to ma powiedzieć, o tym nie wspominała, bo już jeden 

przetarg się odbył, prawda? Trzy przetargi się już odbyły, w związku z tym...(niewyraźne) To jest też 

bardzo ważny punkt, bo przypominacie sobie Państwo w miejscu koło, czyli za areną tam powstanie to 

boisko ze specjalną oprawą powiedzmy, gdzie będzie wejście, powiedzmy to będzie też fragment 

przebudowa wejścia od strony Grota Roweckiego od strony tam tenisa, jest to dość ważny punkt,  

a oprócz tego założenia już czeka miejsce z podłączeniem ciepła, bo tam będzie wymiennikownia 

ciepła jak i sama toaleta do stadionu lekkoatletycznego. Także jest to bardzo ważny powiedzmy dla 

sportu, sportowców, jak i dla biorących udział w rekreacji biegaczy i tak dalej element, gdzie będzie  

w sumie w jak najbliższym czasie zabudowany. Potem tak, do 2025 roku budowa obiektów 

sportowych, zakupy na rzecz hokeja na lodzie, a więc tutaj też z tego co wiemy, że RCGW planuje 

budowę lodowiska sztucznego, miejsce prawdopodobnie będzie przy aquaparku, no ale to też 

mieliśmy zapisane w strategii, które Państwo załóżmy to zatwierdzili i to już jest robione. Zakup 

nowego lodowiska sezonowego, to lodowisko Wydział Remontów zakupił w zeszłym roku. Pierwszy 

raz było eksploatowane, zabudowane było na jesieni w zeszłym roku, czyli 2022. Firma, która 

sprzedawała nam nam to lodowisko, miała w umowie, ma go rozłożyć, zamrozić i wtedy przekazała go 

MOSiR-owi. Do końca 2025 roku jest budowa strzelnicy i co powinno być zrobione, opracowanie 

projektu. Takie projekty strzelnicy się tworzą. Ja już widziałem, miejsce jest też wskazane jest to 

miejsce, które będzie na dzielnicach za boiskiem sportowym. Także takie projekty powiedzmy 

wizualizację widziałem, powiedzmy opiniowałem, może to jest zbyt duże słowo, ale MOSiR 

prawdopodobnie będzie przejmował obiekt, a więc też powiedzmy nas interesowały w sumie 

zabudowa, pokoje, sale, przepisy, przepisy te, które powiedzmy się rządzą strzelnicami, są na tyle 
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jeszcze niejasne dla nas  myślę tutaj o MOSiR-ze, na pewno będziemy je załóżmy zgłębiać, bo jest to 

dość obiekt bardzo, bardzo specjalistyczny. I ostatni jakby taki punkt, budowa basenu otwartego. Do 

końca 2025 roku opracowanie projektu, nierealizowanych prac dla basenu, no jest na razie 2023 rok,  

także jeszcze załóżmy 2 lata mamy na to, ale chyba byłem świadkiem jak prezydent (niewyraźne) 

wspominał o jakimś miejscu i o jakimś tam powiedzmy o pomocy w załatwieniu środków finansowych. 

Bo byłem świadkiem, jak prezydent mówił panu na spotkaniu. 

Radny Marek Gołosz 

Tak, na spotkaniu z Panem Premierem Pan Prezydent, jak to powiedzieć, (niewyraźne), tylko dał mi 

wyzwanie Pan Prezydent, żebym załatwił pieniądze z tego co pamiętam na ten basen (niewyraźne). 

No cieszy mnie to, że Pan Prezydent posiłkuje się tutaj (niewyraźne) w tym temacie, bo od 23 lat 

czekamy na ten basen,  więc mam nadzieję, że w końcu będzie zrealizowany.  Mieszkańcy czekają na 

ten obiekt już co roku, kiedy te upały afrykańskie są, więc myślę, że w końcu znajdą się pieniądze na 

ten obiekt. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Ja jestem bardzo spokojny (niewyraźne) Także dziękuję, tyle ja. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Dziękuję bardzo, dziękuję bardzo Panu Dyrektorowi za przedstawienie tego punktu. Chciałem 

otworzyć dyskusję. Czy ktoś z Państwa ma pytania do dyrektora? Ja mam pytanie. Proszę bardzo. 

Radny Marek Gołosz 

Panie Dyrektorze, bo wspomniałem o tym remoncie tej pływalni naszej tyskiej. Mam takie pytanie 

techniczne. Chciałbym się posiłkować Pana opinią tutaj w tym temacie, czy właśnie taki basen otwarty 

mógłby być (niewyraźne) pływalnią właśnie tą krytą przy okazji remontu, żeby była możliwość 

rozbudowy na przykład do obiektu takiego otwartego, tych niecek otwartych razem z tymi 

urządzeniami do uzdatniania wody właśnie z całą tą infrastrukturą pływalni, czy coś takiego jest 

możliwe?  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Coś takiego jest możliwe i takie projekty powiedzmy w Polsce są, ale patrząc, przepraszam bardzo, 

ale patrząc z punktu widzenia nasz basen i na miejsce, które tam powstało, to przepraszam bardzo, 

ale tak 20 lat się Pan spóźnił, bo takie projekty już były 20 lat wcześniej, też były pomysły, żeby 

system uzdatniania wody, który jest w tym basenie, żeby wykorzystać do tej niecki, która by tam 

powstała, jest to niemożliwe. Każdy basen, każda niecka, nawet  jacuzzi, które jest na krytej pływalni, 

ma swój system uzdatniania wody. A więc swój filtr, swój obieg wody, i tak dalej, żeby powstał tam 

basen powiedzmy i żeby można było z niego korzystać, to musi być to bardzo duża przestrzeń. 

Dlatego załóżmy jeden z powodów zamknięcia basenu na Osiedlu A było to, że po prostu pomijając 

załóżmy system uzdatniania wody, którego nie było, się tam po prostu wlewało, wlewało się pod korą 

sodu z wiadra i tak dalej. Kobiety miały, blondynki miały zielone włosy, bla, bla, bla, ale to, to jest 

wiadomo. Mała przestrzeń i nie ma gdzie go położyć. Jest tam boisko, boiska są piłkarskie, budujemy 

nowy obiekt piłkarski, po prostu nie ma miejsca, żeby te parkingi małe, także to trzeba brać pod 

uwagę, jak my tak chcemy wpuścić, gdyby była ta niecka i chcemy wpuścić załóżmy 200 osób  no to 

po co taki budować? Nie da się tego zrobić. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Dziękuję bardzo. Ktoś jeszcze z Państwa z Państwa chce zadać pytanie? 

Radny Marek Gołosz 

Ad vocem jeszcze proszę, Panie Przewodniczący. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Proszę. 
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Radny Marek Gołosz 

Nie, no oczywiście, że jak mamy  coś budować, to zróbmy to z prawdziwego zdarzenia, żeby miało to 

ręce i nogi, ja po prostu pomyślałam, że przy okazji tego remontu można by go wykorzystać właśnie tę 

infrastrukturę całą co jest na basenie na te urządzenia bo ja technicznie się nie znam na tym dlatego 

Pana pytam, Panie Dyrektorze. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Taki pomysł był z Panią Przewodniczącą (niewyraźne)  dla mnie to było bardzo dawno takie pomysły 

były i to naprawdę tego się nie da. Każda niecka musi mieć swój system, basen stoi powiedzmy jak na 

pierwszym piętrze, bo cały dół jest wypełniony, jest wypełniony systemami uzdatniania wody  

z magazynami powiedzmy, z miejscem na nieckę, z magazynami powiedzmy na podchloryn sodu, na 

te siarki, które tam się używa. To są naprawdę duże pomieszczenia. Tak samo jakbyśmy chcieli, 

załóżmy to też tłumaczyłem jeszcze wcześniej, basen zbudować powiedzmy na środku Paprocan no 

to to jest też kwestia, to trzeba było (niewyraźne) duży zbudować albo nawet dwa czy trzy  

w zależności załóżmy od ilości niecek. Albo pod basenem, to w zasadzie techniczne sprawy powinny 

być, no ale to wtedy cena by tego była straszna. 

Radny Marek Gołosz 

Nie, nie, przy okazji myślałem jak będziemy remontować to tak sobie pomyślałam, że może jedno 

urządzenie by służyło i na właśnie ten basen otwarty i jednocześnie na na pływalnię krytą, nie. Wtedy 

można by było, no ja wiem, że tam trochę miejsca jest mało na to, ale jakby była taka możliwość, to 

byśmy zaoszczędzili przynajmniej na tych urządzeniach. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Na tym się nie zaoszczędzi. Sam Pan widzi, co się teraz dzieje z Legionellą (niewyraźne). 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Dziękuję bardzo. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

To jest wszystko związane powiedzmy z systemami uzdatniania, u nas też załóżmy badają, czyli na 

basenie mamy badania dwa razy w roku Legionelli, mieliśmy też problemy, bo żeby tą Legionellę zabić 

to trzeba albo ją temperaturą powyżej tam 50 stopni, PEC nam nie mógł, nie mógł nam w stanie podać 

powiedzmy nawet 60 czy nawet 80 stopni, żeby ona załóżmy doszła do wylotu i żeby tam załóżmy to 

trzeba było to robić chemią, także my to robimy raz na dwa miesiące, niszczymy specjalnymi załóżmy 

tam pompami, wstrzykujemy, tą całą procedur  załóżmy w nocy robimy, no i badany jest, badane jest 

w zasadzie sami to badamy raz powiedzmy tam na kwartał, raz na dwa miesiące badamy na 

znajdowanie się tej bakterii. 

Radny Marek Gołosz 

No oczywiście, chciałbym, żeby to miało ręce i nogi, takie z prawdziwego zdarzenia, bo czekamy lata 

na ten basen to chcemy żeby no spełniał najwyższe wymogi sanitarne i jeżeli chodzi o rekreację dla 

mieszkańców... 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Może się okazać, że pieniądze Pan szybciej załatwi, a z miejscem będzie problemem. 

Radny Marek Gołosz 

(niewyraźne) nie zmienia naszej funkcji i myślę, że odpowiada ono za budżet i za kreowanie tego 

budżetu także no mam nadzieję, że powstanie ten obiekt to nie będzie takich wtop jak z areną 

lekkoatletyczną, gdzie nie ma ubikacji na tym... 
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Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Ubikacje są, Panie Radny. 

Radny Marek Gołosz 

(niewyraźne). 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Ja mówię o szatniach, a ToiToi-e są dla biegających. 

Radny Marek Gołosz 

(niewyraźne) na stadionie piłkarskim. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Tam gdzie się, no ale od samego początku taka była idea, że jeżeli są zawodnicy, to zawodnicy się.. 

Radny Marek Gołosz 

(Niewyraźnie) lekkoatletycznego wysłać kogoś do toalet na stadionie piłkarskim, biorę pod uwagę 

przede wszystkim niepełnosprawne osoby, na przykład na wózku inwalidzkim, bo nie wyobrażam 

sobie, żeby osoba taka szybko zdążyła do toalety jak potrzebuje, jak jest jej potrzeba. Mało kto z nas 

wie, jak to wygląda, jak się człowiek porusza na wózku inwalidzkim, ile to trzeba czasu i w jaki sposób 

dotrzeć do tej. Jeżeli taka odległość jest od (niewyraźne), czyli ktoś przyjeżdża i nawet ogląda, nawet 

nie uczestniczy i chce skorzystać z tej toalety to nie zdąży nawet choćby nie wiem co do tego 

stadionu. Także takie sanitariaty powinny być na każdym obiekcie. No chyba każdy się ze mną zgodzi. 

Chyba nie ma wątpliwości nikt z nas, ale Pan, Panie Dyrektorze, że te toalety powinny być na 

stadionie piłkarskim oddalane od takiej odległości, prawda?  

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Dziękuję bardzo. Pani Danielczyk. 

Radna Edyta Danielczyk 

Pierwsze z nich, temat jest powiedzmy obecny gdzieś tam w tej przestrzeni publicznej od dłuższego 

czasu, Państwu (niewyraźne) miejscem? 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Czego?  

Radna Edyta Danielczyk 

Tego basenu. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

To ja może, Czy Państwo się zastanawiali nad... 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Przepraszam bardzo, ale ja chciałem tutaj zamknąć już temat basenu dzisiaj, bo od basenie żeśmy 

już, o basenie żeśmy już rozmawiali na Komisji, rozmawialiśmy już na sesji, jak będzie tak daleko, no 

nie jesteśmy tutaj od tego, bo nie jesteśmy tu fachowcami od mówienia o czymś takim, proszę 

wyłączyć mikrofon, proszę wyłączyć mikrofon. Proszę wyłączyć mikrofon, teraz ja, ale teraz ja mówię. 

Może mi Pani nie przerywać? 

Radna Edyta Danielczyk 

 (niewyraźne) (niewyraźne) ustalone... 
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Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Ale niech mi Pani nie przerywa, bo ja nie powiedziałem, że Pani odbieram głos, tylko proszę mi, 

Proszę Panią, ja prowadzę Komisję i ja udzielam głosu. Proszę wyłączyć mikrofon. Proszę wyłączyć 

mikrofon. 

Radna Edyta Danielczyk  

(niewyraźne) Jak wyglądało,  

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

No Pani mi nie da dojść do słowa. Pani nie wyłączyła mikrofonu. Ja prowadzę obrady, ale ja prowadzę 

obrady, ale ja prowadzę obrady. No i to robię w taki sposób, dlatego proszę, żeby Pani... 

Radna  Edyta Danielczyk 

Czyli my Radni rozmawiamy na Komisji, żeby na sesji nie było bałaganu. I teraz ja jako radna 

chciałam zadać dwa pytania, mam do tego prawo, jeżeli Pan mi nie pozwoli tego zrobić dzisiaj zrobię 

to jutro. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Ale ja Pani nie odebrałem głosu tylko powiedziałem, że ja prowadzę obrady, ja prowadzę obrady, ja 

Pani udzielę głosu, jak Pani będzie się kulturalnie zachowywać? (niewyraźne), bo ja nie zamknąłem 

tego punktu, a Pani przekrzykuje, włącza Pani mikrofon, mówimy znowu o basenie. Ja dokończę 

swoją myśl, mówimy o czymś, o czym rozmawialiśmy już poniekąd na przedostatniej chyba sesji, 

gdzie Państwo usłyszeli wszystko na temat tego basenu. Jeżeli dzisiaj na tej Komisji Pani ma jakieś 

pytanie, to na pewno nie będzie to pytanie do nas, bo nikt tutaj z nas nie określi ani lokalizacji tego 

basenu ani nic takiego nie zrobi. Proszę zadać pytanie, proszę to pytanie napisać, może Pani to 

pytanie dać urzędnikom nie ma problemu. Ja Pani na to pytanie nie odpowiem. Pan Dyrektor pewnie 

też nie i nikt z nas nie odpowie gdzie ma być, bo (niewyraźne). Dziękuję bardzo, proszę zadać 

pytanie. 

Radna Edyta Danielczyk 

Ja chciałam tylko podkreślić, że gdybym chciała zadać Panu pytanie to zrobiłabym to w innej formule. 

Tutaj jest z nami ktoś, kto się na tym zna od wielu lat pracuje zajmując się tyskim sportem, więc wie 

najlepiej z wszystkich myślę sobie w tym mieście jak to wszystko działa. Tam wydaje mi się, tak, 

najlepszą możliwość, żeby dowiedzieć się od profesjonalisty jak sytuacja wygląda, więc zadaję to 

pytanie, a gdyby Pan nie zauważył to jestem tutaj pierwszy raz od wypadku w lutym. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Ale ja się bardzo cieszę, że Pani jest do wypadku pierwszy raz i proszę zadać to pytanie,  nie ma 

problemu, tylko prowadzenie obrad to są pewne zasady, tak? (niewyraźne). 

Radna Edyta Danielczyk  

Przepraszam bardzo, ale ja się kieruję tymi ustaleniami, które były do nas kierowane, tak, w związku  

z tym, żeby usprawnić sesję. Więc jakby nie było, Panie Przewodniczący, nie bałagan tylko.. 

Radna Barbara Konieczna  

(niewyraźne) dyskutujemy na Komisji. 

Radna Edyta Danielczyk 

(niewyraźne) Teraz mogę zadać dwa pytania. Pierwsze pytanie właśnie dotyczyło miejsca i rozumiem, 

że jako takiego Państwo miejsca nie wyznaczyli w Tychach takiego, gdzie byłby najlepszy taki basen 

właściwie z tymi wszystkimi nieckami, z tą głębokością odpowiednią, rozumiem też parkingiem ze 

wszystkim to jest potrzebne, tak? Czy są takie miejsca jednak wyznaczone,  gdzieś tam Państwo się 

przymierzają? 
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Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Pan dyrektor będzie odpowiadał, tak?  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Tak, (niewyraźne), jak Pani się zwraca do mnie jak (niewyraźne) MOSiR-u to powiem Pani, że to nie 

są kompetencje MOSiR- MOSiR tym się nie zajmuje, MOSiR bardzo chętnie może basen przejąć  

i będzie go założymy, będzie (niewyraźne) marzenie, ale będzie przygotowywał do eksploatacji, żeby 

każdy z mieszkańców mógł załóżmy przychodzić i z niego korzystać. Prywatnie powiem, że od nie 

wiem, od 20 paru lat dyskusja, bo to nie jest nowy temat. Dyskusja powiedzmy na temat basenu była, 

były różne miejsca, i każde miejsce miało plusy, ale więcej było w sumie minusów. Były propozycje 

basenu w jezioro, tam, gdzie jest teraz, powiedzmy, gdzie są teraz plaża. Tak złośliwie to mogę 

powiedzieć, że w tym roku chyba dwa tygodnie tylko plaża była zamknięta, cały czas jest otwarta, jest 

biała flaga, także się można kąpać. Jeżeli by ktoś znalazł miejsce założymy w Tychach, bo też było na 

Osiedlu A, ale to też zaraz wiadomo, jakie to jest miejsce tam, gdzie jest przy boisku, gdzie było 

boisko dla okazuje się, że też mało parkingów. Ludzie tam powiedzmy też są zdenerwowani, że co im 

tam będziemy teraz budować i tak dalej i tak dalej. Także takie pytanie Pani Radna można zadać 

każdemu tutaj z nas. Czy wskaże Pani miejsce załóżmy, gdzie ten basen ma być, bo jeżeli on będzie 

załóżmy wskazany, ja prywatnie powiem szczerze, że nie widzę takiego miejsca w Tychach na dzień 

dzisiejszy, ale ja też nie wiem, jakie są założenia działki, które są działki, także to nie są moje 

kompetencje. 

Radna Edyta Danielczyk 

(Niewyraźne) takie miejsce po pracy. Chciałbym po prostu prosić o informację o parametry jak szeroka 

działka powinna być, tak, mniej więcej, żebyście Państwo mogli tam umieścić wszystko to, co jest 

potrzebne. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Nie wiemy, jakie to ma być basen, nie wiemy, co tam chce być, co co tam ma być, czy to ma być 

powiedzmy 50 metrów, czy to ma być powiedzmy jakiś tylko dla dzieci. Nikt nie wie, Pani wie jaki to 

ma być basen, co by Pani chciała, bo dla jednych to jest, bo dla jednych to by było załóżmy jedna 

niecka 2 metrowa i to już jest basen, dla innych to będzie w sumie, nie wiem, basen związany tak jak 

jest, nie wiem, pod Berlinem inny sobie pomyśli założymy, że to nie wiem w Mszczonowie jest piękny  

i każdy mówi o basenie, ale każdy mówi o czym innym i ja mówię super basen zrobimy tutaj w parku, 

dwa tory i dwa tory o długości 20 metrów załóżmy z antyprądem, ja będę pływał, dla mnie to 

wystarczy, a Pani powie co oni zbudowali. To nie jest tak, że budujemy basen, budujemy basen to jest 

takie hasło budujemy, ale co my chcemy zrobić?  

Radna Edyta Danielczyk 

Właśnie dlatego zadałam pytanie, z racji tego, że my jednak w Radzie Miasta jesteśmy troszkę krócej 

niż 20 lat, w związku z tym, jeżeli Państwo przewidywali taki projekt, to pewnie też Państwo zakładali,  

znając też parametry naszego miasta, prawda, miasta.  jaki ten basen miałby być. Jeżeli nic takiego 

nie miało miejsca, to rozumiem, że w momencie mamy możliwości mnóstwo, tak?  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Nasze możliwości są, czyli nasze myśli są nieograniczone, tylko, że to ograniczenie teraz potem 

załóżmy wynika z działki, z finansów,  nie wiem, z pogody, z filozofii miasta powiedzmy, czy miasta 

załóżmy chce taki basen, czy na przykład Żabka jest blisko, czy może tam autobusy, bo kiedyś też 

wiem, ż chyba 2 lata temu pod Żabkę w Rędzinach, czy tam nie w Rędzinach tylko do Mikołowa to 

dojeżdżają, to jest też załóżmy sprawa też powiedzmy utrzymania basenu. Bardzo fajną kiedyś 

rozmowę odbyłem z Wiceburmistrzem  tam, gdzie ta Żabka jest, bo też mi tłumaczy, że basen zarabia, 

super, zarabia, mówię to kurde, powiem ci szczerze jesteś prawie jak niejeden prezes, który też 

zarabia powiedzmy na basenie. On mówi no, my zarabiamy bo bilety sprzedajemy. a w sumie to na 

minusie jesteśmy. Zwrócili się do do Prezydenta Mikołowa, żeby partycypował w kosztach to 

powiedział zbudowaliście sobie to sobie go utrzymujcie, także to nie jest tylko chęć zbudowania, 
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budujemy basen, taki biznesplan powiedzmy, czy my chcemy zarabiać na nim, czy my do niego 

będziemy dokładać załóżmy 5 000 000, 2 000 000, bo to kwoty możemy teraz rzucać różne. My nie 

wiemy co my chcemy, to tak jak powiedziałem, budowa basenu to jest takie hasło, że dla każdego 

znaczy co innego. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Dziękuję bardzo. 

Radna Edyta Danielczyk  

(Niewyraźne) dlaczego akurat Pan mamy pływaków od takich dzieciątek po ludzi no powiedzmy 

zaawansowanym wieku. Ja myślałam po prostu o tym, że Państwo przymierzając się tego projektu 

myśleliście też o tym, żeby dać takie miejsca, żeby miejsce do pływania właśnie ludziom, którzy to też 

jakąś tam wyczynowo, tak, czy może przygotowują się do wyczynowego uprawiania sportu. Jakby nie 

było, będą to robili na naszą chwałę dla naszego miasta, więc to stąd też pytanie do Pana. Wiadomo, 

że gdybym chciała, pytała o parametry jakieś takie zupełnie tylko powiedzmy budowlane, to 

zapytałabym panią od inwestycji, ale tutaj chodziło o to, przynajmniej ja tak zakładałam tak, że 

Państwo się do tego przygotowywali z myślą o tych, którzy po tym jakby nie było rozsławiają nasze 

miasto. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

W związku z tym, że rozsławia Pani też w nasze miasto, to odbijam piłeczkę, byśmy może powiedzmy 

kiedyś też dyskutowali założenie, gdzie ten basen mam być, między innymi to, czy można 

wykorzystać system uzdatniania wody z jednej niecki i tak dalej i tego się w sumie nie da. Jak Pani 

chce rozsławić teraz miasto to Pani powinna mieć pomysł. Basen powinien być z wodotryskiem,  

z wieżą 10-metrową, zawodnicy będą przychodzili (niewyraźne), ja nie znam takich zawodników, 

którzy trenują na otwartym basenie, no ale to już pomijając,  Pani wyobraźnia o budowie basenu na 

dzień dzisiejszy jest nieograniczona. Granicą będą będą załóżmy działki, będą finanse, będą 

powiedzmy temperatura pogody, czy dwa miesiące czy z podgrzewaną wodą i go będziemy załóżmy 

utrzymywali aż do października, bo tam załóżmy będziemy, bo źródeł nie mamy ciepłych, to wtedy 

będziemy go grzać i tak dalej i tak dalej. 

Radna Edyta Danielczyk 

(niewyraźne) oczyszczalnią ścieków, wie Pan o tym?  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

To zbudujmy tam basen, przy oczyszczalni ścieków, ale dlaczego, tam mamy źródła, to może 

oczyszczalnię ścieków trzeba będzie przesunąć ja mówię, nieograniczona wyobraźnia, a co z tego 

wyjdzie? nie wiem. 

Radna Edyta Danielczyk 

Ale rozumie, że Pan jako szef MOSiR-u nie widzi potrzeby dla sekcji sportowych, o to chciałam 

zapytać. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Basenu otwartego? Nie, nie widzę. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Dziękuję bardzo. Czy jeszcze ktoś z Państwa? Mam nadzieję, że już chyba temat basenu 

wyczerpaliśmy. Przechodzimy do następnego punktu. Informacja na temat zrealizowanych w okresie 

wakacyjnym remontów i inwestycji w placówkach oświatowych. To tutaj prosiłbym Pani Dyrektor. Nie 

widzę nikogo z Wydziału Remontów, a to jest ich działka. Nie wiem, (niewyraźne) To myślę, że ten 

punkt przeniesiemy sobie do następną sesję skoro nikogo...  
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Radny Marek Gołosz 

(Niewyraźnie) będzie służyła tylko dla uczniów? Przy ulicy Cmentarnej? 

Wydział Innowacji i Inwestycji Katarzyna Książek 

(Niewyraźnie) jak potem dyrekcja organizuje działalność tej placówki, bo z tego co wiem to  

w większości szkół te sale gimnastyczne są już popołudniami wynajmowane na działalność 

(niewyraźne).będzie piękna, więc. 

Wiele głosów 

(Niewyraźne) No był tam ten okres, przepraszam, w Urbanowicach, przez który nie mogła szkoła 

wynajmować Takie metry. Będzie mogła wynajmować to na pewno będzie chciała sobie jakieś 

dodatkowe środki (niewyraźne). Czy Pani wie, że tam będzie też taka sytuacja, że przez jakiś okres 

nie będzie można wynajmować tej sali? Nie, na pewno dostaliśmy pieniądze pocovidowe, to jest taki 

temat, który już ciągnie długo. Okoliczności, tam z winy wykonawcy, kontynuujemy, więc nie mam 

takiej wiedzy. Wydaje się, że ta umowa nie uniemożliwiała (niewyraźne) Pani dyrektor wspomniała 

właśnie w Urbanowicach, w których była taka sytuacja... (niewyraźne) 5 lat nie wolno prowadzić 

(niewyraźne) przez wiele lat na tą salę, a potem się okazało, że nie można wynajmować i korzystać  

z tej sali. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa jeszcze chciał w tym punkcie? Jeżeli nie, to przechodzimy do 

następnego punktu. Punkt 6, zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały numer 0150/ 

/596/09 Rady Miasta Tychy z dnia 29 stycznia 2009 roku w sprawie przyjęcia regulaminu 

wynagrodzenia nauczycieli w placówkach, w szkołach i placówkach, dla których organem 

prowadzącym jest Miasto Tychy. Pani Dyrektor (niewyraźne). 

Dyrektor Miejskiego Centrum Oświaty Dorota Gnacik 

Szanowni Państwo, w związku z sukcesywnym wzrostem wynagrodzenie nauczycieli (niewyraźne) 

zasadniczych, jak również dość mocnym wzrostem minimalnych płac  postanowiliśmy tutaj pewne 

zmiany zacząć wprowadzać w regulaminie wynagrodzenia nauczycieli w tym zakresie, w którym jako 

miasto jesteśmy kompetentni. (Niewyraźnie) dla wicedyrektorów (niewyraźne) 480 złotych, bo mamy 

zapis, że otrzymujemy dodatek na poziomie 60%, ponadto zwiększamy tutaj kwotę, maksymalną 

kwotę, jaką może otrzymać, dodatku motywacyjnego, jaką może otrzymać wicedyrektor. Do tej pory, 

tak jak każdy nauczyciel, było to, że maksymalnie może być 800 złotych, w tej chwili zwiększamy to  

o 325 złotych dla wicedyrektorów, będą mogli otrzymywać po 1 125 złotych. Dodajemy również takie 

dodatkowe zwiększenie dodatku funkcyjnego dla dyrektora (niewyraźne), w której prowadzone są 

oddziały z maturą międzynarodową. I bardzo też proszę o zaopiniowanie tej uchwały wraz  

z autopoprawką ustępu 4 i 5, to jest podwyższenie minimalnej kwoty nagrody dyrektora, pan dyrektor 

może przekazać kwotę od 1 000 do 1 200 złotych i minimalnej nagrody prezydenta dla nauczycieli 

kwoty 5 000 do 6 000 złotych. Środki na te zmiany będą zabezpieczone też na tej najbliższej sesji 

Rady Miasta stosownej uchwały. Dziękuję. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Dziękuję. Otwieram dyskusję. Czy ktoś z Państwa Radnych ma pytanie do pani dyrektor?  

Dyrektor Miejskiego Centrum Oświaty Dorota Gnacik 

(Niewyraźnie) Związki Zawodowe jak najbardziej pozytywnie (niewyraźnie) 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Pani Dyrektor, mam pytanie, czy jakieś są autopoprawki do tej uchwały?  
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Dyrektor Miejskiego Centrum Oświaty Dorota Gnacik 

(Niewyraźnie) dodany ustęp 4 i 5 dotyczący minimalnych wysokości tych nagród, także to już było 

dużo wcześniej (niewyraźne).  Myślę, że Państwo już chyba macie... 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Nie, nie. Jeszcze nie. To proszę jeszcze raz to powiedzieć. 

Dyrektor Miejskiego Centrum Oświaty Dorota Gnacik 

Tutaj w paragrafie 1 Państwo uchwały, którą Państwo otrzymaliście, dodajemy jeszcze ustęp 4 i 5.  

W ustępie czwartym nadajemy nowe brzmienie zapisowi o nagrodach dyrektora, że wysokość nagrody 

przyznawanej przez dyrektora szkoły w ramach specjalnego funduszu na nagrody dla nauczycieli 

ustala się w wysokości nie niższej niż 1 200 złotych, nie wyższej niż 2 500, i tu zmiana polega na tym, 

że ta minimalna była na poziomie 1 000, i ustęp 5, że wysokość nagrody przyznawanej przez 

prezydenta w ramach specjalnego funduszu na nagrody dla nauczycieli ustala się w wysokości nie 

niższej niż 6 000, a było dotychczas 5 000. To jest bez skutku finansowego tak naprawdę te dwie 

zmiany, ponieważ nie zwiększamy jakości tego funduszu nagród, jakim prezydent czy dyrektor szkoły 

dysponuje, a jedynie chcemy no tak zwiększyć wartość tej nagrody, to był postulat Związków 

Zawodowych, więc jak najbardziej też go przyjęliśmy. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

To Proszę Państwa, głosujemy, kto z Państwa jest za uchwałą numer 6 wraz z autopoprawką? Kto  

z Państwa jest za? Jednogłośnie, dziękuję bardzo. Przechodzimy do punktu 7. A przepraszam, 6 a to 

był ten punkt, który wprowadziliśmy i to jest właśnie w sprawie, o tej Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej w sprawie zmiany przekształcenia Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej  Tychach  

z siedzibą przy ulicy Andersa numer 16 poprzez przeniesienie siedziby na ulicę Edukacji 102  

w Tychach,  to też Pani Dyrektor jeszcze może dwa słowa. 

Dyrektor Miejskiego Centrum Oświaty Dorota Gnacik 

Szanowni Państwo, niestety taka drobna formalność musi być dopełniona. Nie wynika to tak naprawdę 

wprost z zapisów ustawowych, ale z orzecznictwa sądowego, że zmianę siedziby traktuje się tak 

samo, jak przekształcenie, a do przekształcenia jakiekolwiek placówki oświatowej, to mamy stosowne 

przepisy w ustawie prawo oświatowe, stąd konieczność podjęcia takiej uchwały jak uchwały 

intencyjnej, którą podejmujemy najpóźniej na 6 miesięcy przed tą planowaną zmianą, stąd w uchwale 

data 1 marca 2024. Po uzyskaniu pozytywnej opinii śląskiego kuratora oświaty będzie taka uchwała 

jeszcze jedna już wtedy nie w sprawie zamiaru przekształcenia a w sprawie przekształcenia. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Czy Państwo macie jakieś pytania do punktu 6 a? Jeżeli nie, to głosujemy. Kto z Państwa Radnych 

jest za przyjęciem uchwały? Jednogłośnie, dziękuję. Przechodzimy do punktu 7, zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę M. B na usunięcie przez organ stanu 

niezgodności z prawem, niezgodność uchwały numer 0150/32/ /711/09 Rady Miasta Tychy z dnia 25 

czerwca 2009 roku w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu miasta dla 

przedszkoli, szkół, placówek niepublicznych prowadzących przez osoby prawne lub fizyczne na 

terenie Miasta Tychy oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania. Pani Dyrektor 

Gnacik. 

Dyrektor Miejskiego Centrum Oświaty Dorota Gnacik 

Jeśli Pan Przewodniczący pozwoli punkty 7, 8 i 9...  

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

To są trzy takie same punkty, tak, razem omówić, tak. 
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Dyrektor Miejskiego Centrum Oświaty Dorota Gnacik 

(Niewyraźnie) Odpowiedź na skargę, która płynęła w okresie wakacyjnym w przerwie międzysesyjnej 

została już udzielona, bo tam trzymały nas terminy, więc w tym momencie uchwała ma charakter 

formalny, ale jest nawet po udzieleniu (niewyraźne) podjęcia przez Państwa takiej uchwały. Ja 

powiem, że uchwała jest, skarga jest zupełnie bezzasadna, bo zaskarżone zostały zapisy, które już nie 

obowiązują, których w ogóle już nie ma w obrocie prawnym, a do tego skarga została wniesiona przez 

podmiot, to jest Przedszkole Krokus, które już nie istnieje, więc skarga jest zupełnie bezprzedmiotowa. 

No niemniej jednak musieliśmy udzielić w terminie odpowiedzi na skargę i wszystkie te trzy uchwały 

dotyczą tej samej sprawy tylko kolejnych lat. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Otwieram dyskusję. Czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś zapytania? Jeżeli nie, to głosujemy. 

Musimy wszystkie po kolei, tak. Czyli to był punkt 7, ale są wszystkie trzy w takim samym brzmieniu 

tylko zmienia się porządek nadania, zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia odpowiedzi 

na skargę M.B na usunięcie przez organ stanu niezgodności z prawem niezgodności uchwały numer 

0150/32/ /711/09 Rady Miasta Tychy z dnia 25 czerwca 2009 roku w sprawie ustalania trybu 

udzielania i rozliczania dotacji z budżetu miasta dla przedszkoli, szkół i placówek niepublicznych 

prowadzonych przez osoby prawne lub fizyczne na terenie Miasta Tychy oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości wykorzystania. Kto z Państwa Radnych jest za? Dziękuję, jednogłośnie. Punkt 8  

o takim samym brzmieniu, tylko że tutaj uchwała dotyczy jest numer 13/261/11 Rady Miasta Tychy  

z dnia 24 listopada 2011 roku. Kto z Państwa Radnych jest za? Dziękuję. I punkt numer 8, tylko ta 

niezgodność to uchwała numer, nie, to będzie 9, czyli to będzie numer 25/556/12 Rady Miasta Tychy  

z dnia 17 grudnia 2012 roku, uchwała jest o tej samej treści, natomiast tylko zmienia się jej 

przyporządkowanie. Kto z Państwa Radnych jest za. Dziękuję bardzo. I w tym momencie 

przechodzimy do punktu numer 10, to są sprawy bieżące i wolne wnioski. Czy ktoś z Państwa 

Radnych chciał zabrać głos? Proszę, Pan Wiceprzewodniczący. 

Radny Maciej Jędrzejko 

Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo, ja bym chciał zaprosić wszystkich Państwa na 14 października, 

to jest miesiąc walki i świadomości z rakiem piersi, na konferencję taką edukacyjną dla wszystkich, 

otwartą dla wszystkich, bez względu na wiek, płeć na temat raka i onkologii generalnie. Będziemy 

tańczyć przeciwko rakowi piersi i będziemy starali się pobić Rekord Guinnessa w ilości osób 

tańczących na ulicy, więc będę bardzo wdzięczny wszystkim Państwu i wszystkim Radnym  

i wszystkim kierownikom, dyrektorom, naczelnikom za pomoc w promocji tego przedsięwzięcia. 

Bardzo dziękuję Panu (niewyraźne) za pomoc w zapewnieniu Mediateki. Dziękuję bardzo Panu 

Staniczkowi za to, że też umożliwił mi kontakt z różnymi osobami, z którymi dyskutowaliśmy na temat 

tego, gdzie lubię to przeprowadzić. Ostatecznie stanęło na tym, że robimy ten Mediatece, a koło areny 

na tym parkingu dużym będziemy chcieli zgromadzić 1 200 osób, bo tyle potrzeba, żeby pobić rekord. 

Natomiast wszystko ma szczytny cel, będziemy tam starali się uświadamiać osoby wszystkie na temat 

onkologii będą wykłady profesorów, różne, ciekawe, no i chcielibyśmy zorganizować taki panel  

dyskusyjny, gdzie będziemy zapraszać różne takie wielkie gwiazdy, które przeżyły raka piersi, różne 

kobiety, które przetrwały, które mają jakąś tam swoją ważną opowieść. Także będę ogromnie 

wdzięczny za pomoc w promocji, a wszystkich Państwa bardzo serdecznie na 14 zapraszam, co 

tydzień będą odbywały się na placu Baczyńskiego tańce, bo szkoły wszystkie tańca w Tychach są w to 

zaangażowane i co tydzień jakaś szkoła będzie prowadziła lekcje tego tańca, który potem będziemy 

chcieli pokonywać ten rekord Guinnessa. Także serdecznie was wszystkich zapraszam. Dziękuję. 

Zacznie się wszystko o godzinie 11:00. 

Radna Edyta Danielczyk 

(Niewyraźne). 
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Radny Maciej Jędrzejko 

A t jeszcze nie wiem, będzie harmonogram, będzie to wszystko na Facebooku ogłoszone. Ja też, 

jeżeli Państwo jesteście zainteresowani (niewyraźne) informacji, to jest w fazie organizacji. Natomiast 

plan tej imprezy jest taki, że około 11:00 będą darmowe bezpłatne badania piersi i USG piersi dla 

wszystkich chętnych kobiet w Tychach, które tylko przyjadą na to, potem będziemy tańczyć. Potem 

będziemy się uczyć, no i na koniec być może jeżeli jeszcze uda nam się jakieś środki zdobyć, to 

będziemy organizować koncert artystów przeciwko rakowi, natomiast na to potrzebujemy sponsorów, 

także tu też zapraszam  wszystkich chętnych, którzy mają  nadmiar gotówki do dołączenia się do nas. 

Dziękuję. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Dziękuję bardzo. Kto z Państwa jeszcze? Radny Gołosz, proszę. 

Radny Marek Gołosz 

Ja chciałem zwrócić wniosek do Prezydenta Miasta Tychy o zabezpieczenie środków finansowych na 

zakup i zamontowanie oświetlenia na stadionie lekkoatletycznym. Chciałbym uzasadnić tutaj ten 

zakup. Jesteśmy przed okresem właśnie jesienno-zimowym, gdzie już szybko robi się ciemno.  

I będzie to jedyna możliwość żeby ludzie, którzy biegają, uprawiają sport, mogą chodzić też, żeby 

korzystali właśnie w tym okresie z takiego obiektu, ponieważ z tego co wiem to szybko ten obiekt 

zamykany właśnie jak się ściemni i ograniczony jest dostęp do tego obiektu. Dziękuję. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Proszę, Pani Radna. 

Radna Patrycja Kosowska – Pawłowicz 

Ja chciałam tylko nadmienić, bo to było około może pół roku temu, 8 miesięcy temu, (niewyraźne) na 

nasz wniosek, ustaliliśmy nowe, znaczy nowe, czy jakby standardy, które MOSiR wdrażał i stadion 

lekkoatletyczny jest otwarty do godziny 22:00, więc jakby tutaj wyszliśmy naprzeciw tym oczekiwaniom 

wszystkich biegaczy, mieszkańców, bo nie tylko biegacze korzystają z areny lekkoatletycznej, więc 

tutaj muszę jakby poinformować Pana Radnego, że MOSiR wdrożył te działania, które jakby 

mieszkańcy doceniają i mówią, że jest to słuszna decyzja bo sama tam wczoraj byłam o godzinie 

21:00, więc faktycznie korzystamy z tego, więc jeszcze raz dziękuję za tą inicjatywę. 

Radny Marek Gołosz 

Mam pytanie, czy oświetlenie  jest na tym obiekcie, Panie Dyrektorze? Nie zauważyłem tego. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Dobrze Pan zauważył. 

Radny Marek Gołosz 

Dobrze zauważyłem, że nie ma oświetlenia, tak?  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Tak, taki wniosek był już,  nie ja odpowiadałem, ale z tego co sobie przypominam chyba rok temu czy 

półtora roku temu ktoś z Radnych pisał właśnie o oświetleniu i odpowiedź chyba Pan dostał. 

Radny Marek Gołosz 

Dlatego pytam czy na obiekcie gdzie nie ma oświetlenia można korzystać z tego obiektu? 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

 A ja się pytam jaką Pan odpowiedź dostał?   
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Radny Marek Gołosz 

Ja już odpowiedzi nie pamiętam, trochę czasu minęło, ale składam wniosek o zabezpieczenie 

środków na zakup oświetlenia. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

A nie było w tym wniosku nic takiego, że w związku z tym, że są to jeszcze niescalone działki i by 

trzeba było załóżmy, i tak dalej i tak dalej. Jestem trochę starszy, pamięć mam słabszą, ale chyba w tą 

stronę to poszło, bo ja nie udzielałem odpowiedzi. Czy jeżeli Pan ten wniosek złoży, to może się 

okazać, że po prostu ktoś zrobi kopiuj, wklej, tylko zmieni datę powiedzmy z 2021 roku na 2023 i Pan 

taką samą odpowiedź dostanie, bo jeszcze obiekt jest na gwarancji. To było spowodowane powiedzmy 

gwarancją obiektu, działkami i chyba tyle było. 

Radny Marek Gołosz 

Złożyłem formalny wniosek, proszę poddać pod głosowanie. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

A czemu Pan, najlepiej uciec. 

Radna Edyta Danielczyk 

(Niewyraźnie) obiekt ma być czynny do 22:0 ale nie ma oświetlenia, więc oni mają biegać 

(niewyraźne)? 

 Radna Patrycja Kosowska – Pawłowicz 

Biegamy. (niewyraźne)? Tak, w czołówkach. 

Radna Edyta Danielczyk 

Ale gdyby Pani włączyła jeszcze. (niewyraźne)  

Radny Marek Gołosz 

W takim razie ten obiekt... 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Ale Pani Radna, czemu się patrzy Pani na mnie, ale Radna biega, Radna biega  i biega załóżmy  

z czołówką i jej to sprawia przyjemność. Czy Pani załóżmy neguje, że Pani Radna powiedziała, że 

Panie Radna biega?  

Radna Edyta Danielczyk 

Może inaczej. I bardzo fajnie, że biega, ale czy mam rozumieć, że jeżeli do 22:00 jest obiekt czynny, to 

w takim razie każdy, kto chciałby z niego skorzystać, musisz zaopatrzyć w czołówkę i modlić się o to, 

żeby nie było dziury albo... 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Przepraszam bardzo, ja chciałbym tylko zauważyć, że odpowiedź, która była, nie została, nie została, 

nie została zrealizowana, ponieważ względy formalnoprawne, widocznie nie pozwalały na wykonanie 

oświetlenia wtedy, to, co powiedział Pan Dyrektor (niewyraźne)...Natomiast ja bym proponował 

zamknąć ten temat, bo to trzeba zapytać, trzeba zapytać kogoś, trzeba zadać pytanie komuś, kto jest 

w stanie nam udzielić takiej informacji. 

Radny Marek Gołosz 

(Niewyraźnie) 
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Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Przede wszystkim raz, żeby trzeba było to złożyć na piśmie, a dwa, ja, proszę bardzo, Pani Radna. 

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

Ja mam taką propozycję, żebyśmy dotarli do dokumentu źródłowego jaka była odpowiedź, bo 

powielanie wniosku, jeżeli w odpowiedzi mamy napisane, że jest trwałość projektu uniemożliwiająca 

wykonanie pewnych działań to to mija się to z celem jeżeli ta odpowiedź jest u nas na tabletach, bo 

przypuszczam, że taką jak wejdziemy w materiał gdzieś odszukamy i zamiast powielać i można to 

trochę powiedzieć kompromitować się, to lepiej zweryfikować co zostało w tej odpowiedzi napisane, 

tak, bo może to, co mówi Pan Dyrektor Staniczek, ja szczerze mówiąc, kojarzę, ale nie pamiętam 

dokładnie treści, że faktycznie była kwestia podnoszona trwałości projektów. I jestem w stanie tutaj już 

powiedzieć, że tak jest, bo była podobna sytuacja też z ocznym boiskiem, że pewnych działań nie 

mogliśmy podejmować, dopóki była trwałość projektu. 

Radna Edyta Danielczyk 

No właśnie, tylko jeszcze pytanie, do kiedy jest ta trwałość projektu, bo przecież mamy tu przykład... 

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

Ale stadion lekkoatletyczny, proszę mi... 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

To jest 5 lat gwarancji chyba i tam po prostu nic za bardzo nie można zrobić, chyba tak. 

Radny Marek Gołosz 

A ja złożyłem, Panie Przewodniczący, formalny wniosek i to jest moja sprawa ile razy go składam,  

i proszę o odpowiedź Pana Prezydenta, bo to ten wniosek jest skierowany do Pana Prezydenta,  

i proszę poddać pod głosowanie. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Pani Barbara Konieczna. 

Radna Barbara Konieczna 

(Niewyraźnie) może złożyć wniosek, natomiast wniosek formalny dotyczy tylko zamknięcia dyskusji 

(niewyraźnie). 

Radny Marek Gołosz 

To już składam pisemny, proszę poddać pod głosowanie. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Jak jest chwila przerwy, Pani Radna, to jeżeli się biega po tej bieżni, tam nie ma dziur. Jak Pani 

powiedziała, że jak w dziurę wpadnie, aż się przestraszyłem. Na matematykę, na języku polskim mogę 

tam pojęcia nie mieć, proszę przyjść na przykład o 21:00 na arenę, ona nie jest tak, że jest bardzo 

ciemna, bo tam z boku są światła jeszcze, także dla przyjemności można...Panie Radny, niech Pan 

pisze, bo jak ja rozmawiam z Panią Radą, tak głupio jak Pan się będzie wtrącał. 

Radny Marek Gołosz 

(niewyraźne) śmiesznie to wygląda. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Śmieszny to jest kabaret. 
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Radna Edyta Danielczyk 

Ktoś kto nie wie o tym i powiedzmy zaplanuje sobie tam bieganie, to przychodzi i właściwie wiąże się  

z tym, że nic z tego mu nie wyjdzie, bo na przykład (niewyraźne). 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

No tu się zgodzę z Panią, bo jak ja o 22:00 idę z kimś jeśli na spotkanie, to jestem strasznie 

zaskoczony, że jest ciemno.  Wszędzie. 

Radna Edyta Danielczyk 

Ale mówimy o otwartym obiekcie sportowym. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

No tak. No idę, no na obiekt sportowy idę na przykład na orlika idę i jestem zaskoczony, że jest 

ciemno. 

Radna Edyta Danielczyk 

A może Pan (niewyraźne) takiego orlika, który jest nieoświetlony?  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Nieoświetlone orlika w Tychach, w Tychach nie ma. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Przepraszam bardzo, ale orlik dla zasady był projektowany... 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

(niewyraźne), orliki są dwa w Tychach. 

Radna Edyta Danielczyk 

Boiska wielofunkcyjne. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

No wszystkie są nieoświetlone. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Które nie oświetlone? Na 20 nieoświetlonych jest 17 (niewyraźne). Ale o tym Pani powiedziała,  

o wielofunkcyjnych. Na siłowni jest oświetlone, ale mogę Pani powiedzieć, gdzie jest nieoświetlone, na 

(niewyraźne) jest oświetlone, na ulicy Paprocańskiej nie, Nałkowskiej, Przejazdowej Zawilców, 

Cielmickiej nie są oświetlone. 

Radna Edyta Danielczyk 

(Niewyraźne), chłopcy grają w środku, powiedzmy po południu tak, wieczorem, dobrze się bawią. No 

to jest oświetlone. (Niewyraźne) No bo tam jeżeli ktoś musi biegać z czołówką to już musi tam 

naprawdę być ciemno, jak wiadomo u kogo. 

Radny Marek Gołosz 

(Niewyraźnie) o zabezpieczenie środków finansowych na zakup i zamontowanie oświetlenia areny 

lekkoatletycznej w Tychach. Proszę bardzo. 

Radna Edyta Danielczyk 

(Niewyraźnie) nie udało się raz, drugi, dziesiąty gdybyśmy siedzieli jeszcze w jaskiniach. 

 

http://bip.umtychy.pl/index.php?action=PobierzPlik&id=502652

Data wygenerowania dokumentu: 2024-09-01 2:17:31



Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Przepraszam bardzo, ale ja bym tutaj nie chciał dyskutować o jaskiniach. Moment, Pani Radna się 

Pani troszkę zagalopowała. Myślę tak, ja powiem tylko tyle, że skoro ja mam odpowiedź już 

poprzednią, że to jest awykonalne, bo nie ma tam formalnej możliwości, żeby to przeprowadzić, chcę 

głosować coś, na co mam wpływ, a nie złożę, przynajmniej ja nie będę popierał, przepraszam, ja nie 

będę popierał, mówię tylko, co ja zrobię. Ja nie będę popierał wniosku, do którego nie jestem 

przekonany, bo nie wiem, czy to można zrobić, więc ja wniosek mogę, ja mogę, ja mogę, ja mam 

wniosek złożony, ale przepraszam bardzo, ja teraz mówię, ja mam wniosek do Prezydenta Miasta 

Tychy o zabezpieczenie środków finansowych na zakup i zamontowanie oświetlenia areny 

lekkoatletycznej w Tychach. Poddaję wniosek pod głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? 

Radna Barbara Konieczna 

Przepraszam, ale czy w budżecie miasta na...(niewyraźnie) 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

No nie, nie wiemy, nie wiemy co to jest, bo... 

Wiele głosów 

To jest na budżet na 2024. (Niewyraźne) (niewyraźne) (niewyraźne) 

Radny Marek Gołosz  

Głosowanie się odbyło, tak?  

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Nie, ja na razie, ja na razie proszę, żeby Pan uzupełnił wniosek, bo w tej chwili nie ma, my musimy 

wskazać co zabrać z tego budżetu, czy to będzie w następnym budżecie, to proszę napisać, 

zabezpieczone. 

Radna Edyta Danielczyk 

Skoro Pan napisał (niewyraźne) widzi Pan więcej niż my, to etycznie było się z tym podzielić, czy 

mógłby Pan odczytać na jakiej podstawie... 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Odczytałem. 

Radna Edyta Danielczyk 

Nie, Pan powiedział tylko... 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Odczytałem wniosek. 

Radna Edyta Danielczyk 

(Niewyraźne) na poprzedni wniosek. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Ja nie mówię, że mam odpowiedź. Odpowiedź domyślamy się jaka jest, że ze względów 

formalnoprawnych nie mogło być zrobione oświetlenie, bo byłoby wykonane. Ja powiedziałem, ja 

zaproponowałem pewne rozwiązanie, bo trzeba najpierw zadać to pytanie w odpowiednim miejscu, bo 

my takiej odpowiedzi nie znamy. Jeżeli się okaże, dostaniemy odpowiedź z urzędu tutaj miasta, że jest 

taka możliwość to bym wtedy taki wniosek składam i robię, ale Państwo tego nie sprawdziliście,  Pan 

Marek Gołosz tego nie sprawdził, czy jest taka możliwość, czy nie, bo dostał odpowiedź, ale nie wie, 
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nie wie do końca co tam było napisane, tak. I znowu składamy kolejny raz wniosek. Został wniosek 

napisany, ja wniosek odczytałem i teraz go będziemy głosować. Mam powtórzyć?  

Radna Edyta Danielczyk 

Na tej samej podstawie można by było twierdzić, że skoro (niewyraźne) nie można było w sali 

gimnastycznej (niewyraźne) głosujmy ten wniosek, który odczytałem, został nie mam (niewyraźne). 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Dostałem informację, że to w budżecie na rok 2024 mają być środki zabezpieczone. Kto z Państwa 

Radnych jest za? 

Radny Marek Gołosz  

Edyta Danielczyk za i Marek Gołosz za. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Ktoś się wstrzymał? Kto jest przeciw? (niewyraźnie) Oczywiście, proszę bardzo. 

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

(niewyraźne) nasze głosowanie odbyło się w taki, a nie inny sposób, że jesteśmy przeciwko, bo 

chcemy znać treść odpowiedzi pisma, tak, jaka była złożona już na Pana wniosek, bo jeżeli mamy coś 

głosować, to (niewyraźne), dobrze, ale  (niewyraźne) Panie Radny, więc dla mojego, dla mojej wiedzy 

i mojego przypomnienia, chciałabym znać treść, jaka była...W odpowiedzi na poprzedni wniosek. Bo 

Pan złożył ten wniosek więc wydawałoby się oczywiście, że Pan będzie znać odpowiedź, jaką Pan 

otrzymał. Ja niestety nie pamiętam tego. 

Radny Marek Gołosz 

Nieważne jaką odpowiedź uzyskałem, oczekuję, żeby było zamontowane tam oświetlenie dla 

bezpieczeństwa mieszkańców. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Ja, dziękuję, ja dziękuję bardzo, wniosek został, ja chciałem tylko ogłosić, że wniosek nie został 

przegłosowany i nie wyjdzie (niewyraźne)... Został odrzucony, jako odrzucony. Dziękuję bardzo. Czy 

ktoś jeszcze, czy ktoś jeszcze chciał... Ale już nie na temat wniosku, wniosek już został odrzucony. 

Radny Marek Gołosz 

(niewyraźne) temat i ja mogę mówić o czym chcę. (niewyraźne) pytań i odpowiedzi tutaj proszę 

(niewyraźne). 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Ten temat już zakończyliśmy. Pan nie zakończył, to proszę bardzo. 

Radny Marek Gołosz 

Pani Radna, tutaj jeżeli chodzi o (niewyraźne) z tą czołówką, rozumiem, że Pani akceptuje taką formę 

treningu z czołówką w nocy, ale ja nie akceptuję, że dzieci, mieszkańcy mają biegać po stadionie 

lekkoatletycznym za kilkanaście milionów w jakichś czołówkach, w jakichś latarkach. Wspomniana 

forma biegania przez Panią z czymś takim, to niech Pani sobie zostawi dla siebie, to chyba  

wspomniała Pani tu o jakiejś kompromitacji,  (niewyraźne). 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Ale dziękujemy bardzo bo Pan dużo tutaj opowiada. (niewyraźne) Może Pani Radna udzielił Panu 

odpowiedzi. To proszę Pani Radna, proszę, proszę odpowiedzieć Panu Radnemu na... 

 

http://bip.umtychy.pl/index.php?action=PobierzPlik&id=502652

Data wygenerowania dokumentu: 2024-09-01 2:17:31



Radny Marek Gołosz 

Jeżeli komuś zależy na bezpieczeństwie mieszkańców  to nie proponuje czołówki do biegania na 

stadionie za kilkanaście milionów, tam ma być oświetlenie profesjonalne, bezpieczne, a nie może być 

to świetlenie z obok jakiegoś parkingu, czy oświetlenia w pobliżu co jest (niewyraźne), no to jest jakieś 

nieporozumienie. Składam wniosek o, złożyłem wniosek o bezpieczne oświetlenie, żeby korzystać 

właśnie do 22:00, dla mieszkańców, bo nie ma gdzie w takim okresie jesienno-zimowym biegać, jest 

ciemno i po lesie nie mogą mieszkańcy biegać, tak, a Państwo mówicie, Pani Patrycja mówi Radna, 

że można w czołówce biegać. Popieracie to Państwo, tak? (niewyraźne). 

Wiele głosów  

Nie powiedziała, że można, tylko, że biega, to jest zasadnicza różnica. Zasadnicza różnica. Proszę, 

Pani Patrycja... 

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

(Niewyraźne) dziękuję za wsparcie, Panie Dyrektorze, Panie Radny, Pan ma niesamowitą tendencję 

do wkładania słów w usta ludzi. Nie powiedziałam, że akceptuję aby ludzie biegali w czołówkach. Ja 

mogę mówić za siebie, ja mogę powiedzieć, że ja wybieram taki sposób, co robią inni ludzie to jest ich 

wolny wybór. Biegając po lesie, biegając po Paprocanach dla mojego komfortu i komfortu osób,  

z którymi biegam, zakładamy czołówki, bo jest to normalną rzeczą, że jeżeli jesteśmy na Paprocanach 

postów o godzinie 19:00 robi się już zmrok, więc dla naszego bezpieczeństwa zakładamy czołówki. 

Jeżeli nasz trening kończy się na arenie lekkoatletycznej, bo takie dystanse pokonujemy, mamy te 

czołówki na sobie, ale ja Pana bardzo proszę o to, żeby Pan zaprzestał tą praktykę wkładania ludziom 

w usta słów, których nie wypowiadają, bo Pan to robi notorycznie. Naprawdę, i Panu nie 

przeszkadzałam podczas całej wypowiedzi, więc proszę o uszanowanie tego, dobrze? Nie 

akceptujemy tego, tak samo jak Pan. Niemniej jednak jeszcze raz podkreślę, że chciałabym otrzymać 

ponownie odpowiedź, o której wspominał Pan Dyrektor Staniczek, i wówczas możemy podjąć 

odpowiednie działania. Dziękuję. 

Radny Marek Gołosz 

Mogę jeszcze ad vocem, Panie Przewodniczący? 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Proszę. 

Radny Marek Gołosz 

To mam pytanie,  Pani Radna, czy w takim razie skoro jest otwarty ten obiekt do 22:00, nie ma 

oświetlenia, to uważa Pani, że jest to bezpieczne użytkowanie tego obiektu?  

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

Każdy kto wchodzi na obiekt robi to na własną odpowiedzialność i jeżeli chce, to to robi. Jest 

regulamin, ma Pan rację, tak, jest regulamin. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Do 22:00 obiekt jest czynny. 

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

Jest czynny i można z niego skorzystać. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Jest pracownik. 
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Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

Ja jeszcze przypomnę jedną rzecz, że podczas COVID-u mieliśmy zdalną Komisję, w której brali 

udział przedstawiciele czy tam trenerzy, którzy wykorzystują arenę lekkoatletyczną i było jasno 

powiedziane, że w trakcie analizowania projektu dokonano optymalizacji, na którą oni wyrazili też 

zgodę, więc to, że nie ma tego oświetlenia dzisiaj to nie jest rzecz, która była im nieznana. Oni 

wiedzieli o tym, oni dokonując podejmując decyzję o optymalizacji pewnych elementów, zdawali sobie 

z tego sprawę i przyjęli taki projekt . Bo umówmy się, że jeżeli dana sekcja wykorzystuje obiekt, to ona 

wiedziała, co będzie miała, tak, a dzisiaj Pan, proszę wybaczyć, ale mam wrażenie, że próbuje po raz 

kolejny wyciągnąć ten temat, bo mogę się spodziewać, że chodzi, nie wiem, o wybory, Panie Marku? 

 Radny Marek Gołosz  

Pani Przewodnicząca, ja dłuższego czasu zabiegam o to, żeby był, jeszcze zanim powstał ten stadion 

lekkoatletyczny, Pani Radna, to ja wnioskowałem razem ze środowiskiem lekkoatletycznym o to, żeby 

powstał tam tunel, który miał służyć do treningu w okresie zimowym, to nie było zrealizowane.  Potem 

nie było zrealizowane toalety, sanitariaty, potem nie ma na tym obiekcie trybuny, nie ma szatni na tym 

obiekcie, nie ma miejsca, gdzie mogą się przebierać ci sportowcy. Ale nie ma też oświetlenia, które  

w okresie jesienno-zimowym mogłyby służyć mieszkańcom do treningu. Nie zgodzę się z tym, że 

można tam korzystać i że środowisko czy trenerzy kto się zgodził na to, żeby tam oświetlenia nie było, 

z myślą o tym, że po godzinie 16:00 czy 17:00 w okresie jesienno-zimowym będzie można tam 

trenować i ćwiczyć. Bo ja jako nauczyciel sobie nie wyobrażam, żeby tam trenował ktoś bez 

oświetlenia razem z uczniami, to jest nie do pomyślenia. A co dopiero o dzieciach mówimy, że sobie 

przyjdą tam pobiegać, tak.(niewyraźne) (niewyraźne) tego typu zajęcia. Jeszcze coś mamy? Już jest 

ciemno w okresie jesienno-zimowym. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Proszę, jeszcze jakiś inny temat? 

Radna Edyta Danielczyk 

 Mam jeden, mogę? 

 Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Proszę. 

Radna Edyta Danielczyk 

Słuchajcie, my jesteśmy, obiecywaliśmy,  tak, że będziemy działali na rzecz mieszkańców. Nie bawię 

się w politykę, mało mnie to interesuje. To co wiem, to co chciałabym, żebyście pamiętali, Marek 

Gołosz kiedy tutaj, w tym mieście mało co się działo dla mieszkańców przychodził do Urbanowic, 

zajmował się dzieciarnią, która się pałętała po to, żeby ta dzieciarnia coś miała z życia. To on 

organizował zajęcia, przychodził wielokrotnie jako wolontariusz. I mi pomagał, żeby dzieciaki 

cokolwiek miały, więc sytuacja, kiedy ktoś twierdzi, bo wybory, ludzie przecież tu chodzi  

o mieszkańców. Jeżeli trenerzy uważają, że nie ma problemu i podopieczni mogą wyposażyć się  

w czołówki, mogą się ubiegać, jest ok., ale zwykły mieszkaniec nie będzie miał szansy wykorzystać 

tego boiska. Marek nie prosił o coś, co byłoby, nie wiem, jakieś kuriozum, zwykłe oświetlenie, on ma 

rację. Za chwileczkę będzie ciemno o godzinie 18:00... 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Ad vocem, Pani Radna, ja powiedziałem tylko, że należy sprawdzić tą odpowiedź, która została 

udzielona i my jak tu wszyscy siedzimy. Jeżeli jest to formalno-prawnie realne to o to wystąpimy, ale 

wy cały czas mówicie i przekrzykujemy się wzajemnie bez sensu. Powiedziałem, że to sprawdzę, czy 

to jest możliwe. I dziękuję bardzo, zamykam, zamykam ten temat. 
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Radna Edyta Danielczyk 

(Niewyraźnie) że Pan widzi odpowiedź i dlatego nie będzie Pan głosował za projektem, tak Pan 

powiedział. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Pani Radna dajmy spokój, przejęzyczenia są różne, są sytuacje. Ja zamykam ten temat, dziękuję 

bardzo. Tak jak powiedziałem, na następną Komisję jeżeli to się da, to postaram się mieć taką 

odpowiedź, czy jest to ze względów formalnoprawnych realne,  bo tak jak było na Urbanowicach, ze 

szkołą, że szkoła jest wybudowana ze środków unijnych i 5 lat nie podlega wynajmą, ponieważ nie 

można tego zrobić ze względów formalno- prawnych. Nie wiem jakie są formalno-prawne względy 

tutaj, jeżeli chodzi o ten obiekt. Wiem, że wszystkie obiekty budowane z miasta przez środki Miasta 

Tychy, no po prostu nie ma takich problemów. Natomiast wszystkie inne sytuacje, struktury finansowo-

prawne wykonaniu obiektów budzą też pewne inne obostrzenia. Tak Pan Dyrektor tutaj wspomniał, ze 

środków unijnych przykładowo można pewne rzeczy robić, ale to trzeba robić nieodpłatnie. Czyli są 

tam gdzieś jakieś obostrzenia. Ja nie wiem, dowiem się, udzielimy takiej odpowiedzi. Dziękuję bardzo  

i uważam ten temat za wyczerpany. Czy ktoś jeszcze z Państwa ma inny temat? Dziękuję. Zamykam 

posiedzenie. 
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